



Date: 15/04/2021
Ref: 074/KSE/RCAD/2021

التاريخ: 2021/04/15
المرجع: 2021/RCAD/KSE/074

Boursa Kuwait Company
Kuwait

السادة/ بورصة الكويت
المحترمين
دولة الكويت

Subject : Disclosure of Material Information

الموضوع : الإفصاح عن معلومات جوهرية

With reference to the above subject, and the requirements of fourth chapter from Module Ten (Disclosure and Transparency) of the executive bylaws of Law No. (7) of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities activities and their amendments.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى متطلبات الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما.

Please find enclosed the disclosure form of material information.

تجدون مرفق طية نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

Nawaf H Marafi
Group Chief Executive Officer
Board Member

نواف حسين معرفي
الرئيس التنفيذي للمجموعة
عضو مجلس الإدارة

الإمتياز
ALIMTIAZ
GROUP

SAZ



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Disclosure form of Material Information

2021/04/15		التاريخ Date
ALIMTIAZ INVESTMENT GROUP COMPANY	شركة مجموعة الإمتياز الإستثمارية	إسم الشركة المدرجة Name of the listed Company
<p>Al-Imtiaz Investment Group Company has invested in COFE District Limited Co. which operates in the technology sector with an amount of 10 million US dollars (about 3 million Kuwaiti dinars) through a capital increase, whereby Al-Imtiaz shall own 25% of the company's capital. The company owns a marketplace platform "COFE" specialized in food and beverages with operations in GCC and some MENA and European countries.</p> <p>In addition, and as part of the transaction Al Imtiaz shall also own 25% of District General Trading Company which operates in Kuwait and GCC.</p>	<p>قامت شركة مجموعة الامتياز الاستثمارية بالاستثمار في شركة COFE District Limited التي تعمل في قطاع التكنولوجيا بمبلغ 10 مليون دولار أمريكي (حوالي 3 مليون دينار كويتي) وذلك من خلال المساهمة في زيادة رأس المال وبحيث تمتلك الامتياز نسبة 25% من رأس المال. تمتلك الشركة تطبيق COFE وهو عبارة عن منصة سوق متخصص في قطاع الأغذية والمشروبات. وتمارس الشركة عملياتها في الخليج وبعض دول الشرق الاوسط و شمال أفريقيا ودول اوروبا.</p> <p>بالإضافة الى ذلك ومن ضمن الصفقة سوف تمتلك مجموعة الامتياز الاستثمارية أيضا نسبة 25% من شركة District General Trading Company التي تمارس أنشطتها في دولة الكويت والخليج.</p>	المعلومة الجوهرية Material Information
The investment will be recorded in Al-Imtiaz financial statements in the second quarter of year 2021.	سوف يتم تسجيل الاستثمار في البيانات المالية للربع الثاني من عام 2021.	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Significant effect of the material information on the financial position of the Company

أحره

Nawaf H Marafi
Group Chief Executive Officer
Board Member

نواف حسين معرفي
الرئيس التنفيذي للمجموعة
عضو مجلس الإدارة